
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 233

I en fynsk sag ved Kerteminde er der netop givet afslag på ansøgning om etablering af

minivådområde, der delvist går ind i strandbeskyttelseslinjen. Vil ministeren tage sagen

op sammen med sine ministerkolleger, f.eks. erhvervsministeren, som har ansvaret for

planloven, der også er involveret i sagen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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